
 
  

A tým 

Hodnocení podzimní části ročníku 2012 – 2013 
 

Než se pustíme do detailnějšího rozboru období červenec – listopad 2012, je nutností si 
uvědomit jednu neoddiskutovatelnou skutečnost. Každé hodnocení bude vždy subjektivním 
pohledem nebo popisem určité situace popřípadě situací. Je více než jasné, že vždy a všude 
se najdou lidé nebo skupiny mající jiný nebo odlišný názor. 
  
A proto je fotbal taková fajnová lidová zábava. Co člověk, to názor.  
 
Předesílám proto, že těchto pár řádků je opravdu subjektivní hodnocení, a všichni naši 
příznivci a třeba i odpůrci, kteří budou číst i dál tento text mají samozřejmě plné právo i 
nesouhlasit. Nepouštím se tímto rozhodně do osobního hodnocení jednotlivců. To není náš 
styl propírat veřejně věci, které patří jen a jen za dveře kabiny.  
 
Samozřejmě, že letní přestávka přinesla nějaké změny v hráčském kádru. To je skutečnost, 
kterou prostě fotbalový život přináší. A jestli jsou změny žádoucí či naopak, ukáže vždy čas. 
Tak jak to bylo u nás? 

 z  kabiny zmizeli: -Tomáš Kubík (hostování dorost SK Kladno) 

                               -Mirek Prágl (návrat do Černíva) 
                               -Josef „Bakero“ Bauer (….obrovská škoda) 

 naopak do přípravy se nově zapojili: -Michal Jaráb (hostování z SK Kladna) 

                                                                  -Jakub Novák (přechod z dorostu) 
                                                                  -Tomáš Lowe (přechod z dorostu) 
                         a v průběhu podzimu:  -Jakub Hořejší (hostování z SK Slaný) 

 
Dále je třeba určitě zmínit, že jsme v přípravném období „bojovali“ s některými mladíky ze 
stávajícího kádru (měli ambice zkusit štěstí ve vyšších soutěžích).  
 
Tradice je tradice, tak jsme přípravu zahájili v kraji K.H. Máchy v okolí hradu Bezděz. Pobyt 
v této lokalitě většině evidentně svědčí a to členy vedení klubu nevyjímaje. Dále 
pokračujeme tréninky v domácím prostředí, včetně čtyř přípravných utkání (doma 
Postoloprty, v Roudnici, v Lounech, v Bílině). Zejména poslední dvě utkání měla z naší strany 
očekávanou kvalitu, a tak do mistrovských utkání jdeme s velkým očekáváním.  
Podrobnější referáty k jednotlivým utkáním lze nalézt na našich webových stánkách. Ty má 
mimochodem ve své moci Pepa „Baky“ Bauer. Kvalitu mají jedničkovou. Ten kdo trošku zná 
Bakera, tak snad ani překvapen být nemůže, neboť na co ten kluk mákne, to prostě kvalitu 
má. Dá se říci, že je to taková přímá úměra.  
 
I přesto je nutností některé zásadní milníky z podzimní části opětovně pojmenovat. A to ať ty 
pozitivní, tak ty negativní.  
 



 
Začněme těmi, kterými je nutné se v současnosti zabývat. V budoucnu na nich pracovat a 
snažit se je eliminovat: 
 

 byli jsme třikrát!! před disciplinární komisí (vyloučení byla naprosto zbytečná a hlavně 
pramenila  z hrubé nedisciplinovanosti jednotlivců) 

 v Cerhovicích jsme 10 minut před koncem vyhrávali 1:0 a domů jsme odjeli 
s prázdnou 

 vrcholem zklamání podzimu jsou domácí ztráty s N.Knínem a hlavně pak 
s Petrovicemi  (ti mají po  podzimu celkem 4 body a z toho jeden za remízu ve 
Vraném) 

 
Opakem situací popsaných výše jsou následující události, které jsou rozhodně pozitivní. Na ty 
je potřeba navázat a dále se snažit, aby převládaly:  
 

 dobrá tréninková morálka týmu i v momentech dílčích neúspěchů 

 pozitivní klima v kabině 

 skvělý domácí obrat v utkání s Všenorským SK 

 úspěšné zvládnutí utkání s Dobříší přes předchozí neúspěchy 
 
Suma sumárum výsledkem je průběžné 5.místo se ziskem 27 bodů a skórem 38:25. Když 
bychom se vrátili o pár měsíců zpět a porovnali naše aktuální výkony a výsledky s loňskem, 
trápí nás stále podobné problémy. Dokážeme sehrát vyrovnanou partii a porážet týmy 
z úplného vršku tabulky a to je pozitivní. Na druhou stranu neustále bojujeme, a je nutné si 
přiznat, že zatím ne úplně úspěšně, se syndromem „zvládnutí zápasů s týmy z druhé poloviny 
tabulky“. 
 
Jednou větou:  

Bez pochyby jsme měli mít na kontě o nějaký bod více a i tabulka poté mohla 
vypadat veseleji. 
 
Dovolím si dát slib za celý mančaft našim fanouškům a vedení klubu, že přidáme. Nebo spíš 
musíme přidat, chceme přidat. Budeme se rvát o dobré jméno každého jednotlivce, týmu, a 
celého vranského fotbalu. Přidáme ještě více nasazení a hlavně srdíčka. Prostě osobní zájmy 
podřídíme zájmům týmu.  
 
Závěrem děkujeme za vytvářené podmínky ze strany vedení klubu. Za podporu našim 
věrným příznivcům. Po Novém roce vlítneme do zimní přípravy a už se těšíme na březen, 
abychom poctivou práci přetavili v úspěšnější jaro. 
 
 
 
Jirka Pazdera  


